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Til sundhedsudvalget. Jeg har fulgt debatten om at tvinge folk til at tage stilling til om man vil være 

organdonor. Jeg er selv uddannet sygeplejerske og burde naturligvis være organdonor. Men jeg kan 

ikke forlige mig med tanken om at jeg ved at tilmelde mig - ligesom går ud fra at jeg evt kommer af 

dage ved en ulykke. Dette bare nævnt som et synspunkt i måske bør tage i betragtning. Var det 

derimod sådan at man som f.eks 18årig eller fra fødslen automatisk blev tilmeldt som organdonor, 

ville jeg derimod aldrig melde mig ud. Jeg kender flere der har det på samme måde. Håber i kan 

bruge mit input. mvh John Andersen. Ørebrovej 6, 1.tv 6000 Kolding. 
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